
        

Meer ecologisch beheer 
MOTIE  

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 11 en 14 juli 2022 over de Kadernota 
en de Voortgangsrapportage; 
 
 

Constaterende dat: 
 

- 10% van de Haarlemse gazons omgevormd is naar ecologisch beheerd gras;1 
- Dit percentage makkelijk omhoog kan, ook omdat Spaarnelanden nu over materieel 

beschikt dat ecologisch beheer beter mogelijk maakt;2 
 
 
Overwegende dat: 
 

- Ecologisch beheer goed is voor de biodiversiteit; 
- Ecologisch beheer van perken, parken en bermen door driekwart van de ondervraagde 

Haarlemmers ondersteund wordt;3 
 
 

Voorts overwegende dat: 
 

- De biodiversiteit in Nederland er beroerd voor staat, en de urgentie groot is om de 
dalende trend van soortenverlies om te buigen;4 

- Het goed is voor het herstel van de biodiversiteit als meer perken, parken, bermen en 
oevers ecologisch beheerd worden; 

- De Raad qua biodiversiteit de noodtoestand heeft uitgeroepen; 
 

 
 
Verzoekt het college van B&W om: 
 

- Om meer dan de huidige 10% van de gazons ecologisch te gaan beheren, en hiervoor 
een plan van aanpak vóór de begrotingsbehandeling van 2022 aan de Raad te 
presenteren; 
 

 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 

 

 
1 Evaluatie maaibeheer 2020 en voortzetting vanaf 2021 (p.1) 
2 Idem (p.3.) 
3 Hoe beleven inwoners groen en natuur in Haarlem? Onderzoeksrapport 2020 (p.9.) 
4 In dit tempo is Nederland binnenkort wereldkampioen soortenverlies | Trouw 

https://www.trouw.nl/duurzaamheid-natuur/in-dit-tempo-is-nederland-binnenkort-wereldkampioen-soortenverlies~b6eaf940/?utm_campaign=shared_earned&utm_medium=social&utm_source=email

